

## **My Jesus, I love Thee, I know Thou art mine**

1. My Jesus, I love thee, I know thou art mine for thee all the follies of sin I resign;  
my gracious Redeemer, my Savior art thou: If ever I loved thee, my Jesus, 'tis  
now.
2. I love thee because thou has first loved me and purchased my pardon on  
Calvary's tree; I love thee for wearing the thorns on thy brow: If ever I loved thee,  
my Jesus, 'tis now.
3. I'll love thee in life, I will love thee in death, and praise thee as long as thou  
lendest me breath; and say when the death dew lies cold on my brow: "If ever I  
loved thee, my Jesus, 'tis now."
4. In mansions of glory and endless delight, I'll ever adore thee in heaven so bright;  
I'll sing with the glittering crown on my brow, "If ever I loved thee, my Jesus, 'tis  
now."

Text: William Ralph Featherston, 1846-1873

Melodie: Adoniram Judson Gordon, 1836-1895

Bible Reference:

1 John 4:19

Mark 12:33

Joshua 22:5

Deuteronomy 11:1

Deuteronomy 6:5

Matthew 22:37

Psalms 116:1

German Text: Mein Jesus, ich lieb dich

1. Mein Jesu, ich lieb' Dich, ich weiß, Du bist mein. Dir will ich gehören, nur dir ganz allein. Du bist mein Erretter. Mein Dank sucht dein Ohr: "Ich liebe dich heute wie niemals zuvor!"
2. Zuerst liebtest du mich, nun liebe ich dich. Vergebung der Sünden erwarbst du für mich als Opfer am Kreuz, das sein Leben verlor: "Ich liebe dich heute wie niemals zuvor!"
3. Im Leben, im Sterben, Herr halt ich dich fest. Ich möchte dir dienen, solange du mich lässt, und rufen dir zu noch an des Todes Tor: "Ich liebe dich heute wie niemals zuvor!"
4. Voll ewiger Freude, im himmlischen Licht werd ich dich anbeten und schau'n dein Gesicht. Dann werde ich singen mit der Erlösten Chor: "Ich liebe dich heute wie niemals zuvor!"

German Text: Ulrich Betz

Passende Bibelstellen:

1. Johannes 4, 19

Markus 12, 33

Josua 22, 5

5. Mose 11, 1

5. Mose 6, 5

Matthäus 22, 37

Psalm 116, 1